

(2) Paragraph 6(l) at present reads as follows:

“(1) providing for the transmission by post, free of postage, of books for the use of the blind;”

This amendment would extend the scope of the Postmaster General's regulation-making power with regard to free postal transmission for the blind to include letters, tapes, records and other similar materials, in addition to books.

(3) New. The proposed paragraph 6(y) would authorize the making of regulations by the Postmaster General prescribing the ways of preparing letter mail and establishing the rates that may be applied to letter mail of postal customers who enter into arrangements referred to in the proposed paragraph 5(1)(u) set out in subclause 1(2).

Clause 3: Section 10 at present reads as follows:

“10. The rate of postage on each letter posted in Canada for delivery in Canada is *six* cents for the first ounce or fraction of an ounce, and *four cents* for each additional ounce or fraction of an ounce.”

This amendment would provide new letter rates for letters up to one pound and would provide a phased rate increase, establishing increases in two steps over a six-month period.

(2) L'alinéa 6l) se lit actuellement comme suit:

«1) décrétant la transmission par la poste, sans frais de port, des livres à l'usage des aveugles;»

Cette modification élargirait la compétence du ministre des Postes en matière de règlement en ce qui concerne la transmission par la poste, sans frais de port, des lettres, bandes magnétiques, disques et autres objets semblables à l'usage des aveugles, en plus des livres.

(3) Nouveau. L'alinéa 6y) que l'on se propose d'établir autoriserait le ministre des Postes à établir des règlements prescrivant les façons de préparer les envois postaux de lettres et établissant les tarifs qui peuvent être appliqués aux envois postaux de lettres des usagers de la poste qui concluent des arrangements mentionnés à l'alinéa 5(1)u) apparaissant au paragraphe 1(2) du bill.

Article 3 du bill: L'article 10 se lit actuellement comme suit:

«10. Le tarif de port applicable à chaque lettre postée au Canada pour livraison au Canada est de *six* cents pour la première once ou fraction d'once, et de *quatre cents* pour chaque once ou fraction d'once supplémentaire.»

Cette modification prévoirait de nouveaux tarifs de port pour les lettres pesant jusqu'à une livre; il s'ensuivrait une augmentation progressive du tarif de port, cette augmentation se faisant en deux temps, à six mois d'intervalle.